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Det borgerliga är kända för att säga en sak men att sedan göra något helt annat. 

Det förra trafikborgarrådet lovade att bullerskydd på Nynäsvägen skulle sättas 

upp, efter att på trafiknämnden ha gått med på socialdemokraternas förslag i 

frågan. Nu har majoriteten ändrat sig och är enbart beredda att ordna med 

fönsterisolering på berörda flerfamiljshus.  

 Detta får mycket allvarliga konsekvenser för de boende. Dels kommer bul-

lernivåerna vid husfasaderna fortsätta vara mycket höga. Långt över de nivåer 

som statliga myndigheter anser vara godtagbart ur ett hälsoperspektiv. Dels 

kommer de som bor i småhus i området fortsätta att vara mycket bullerstörda, 

både inomhus och utomhus. Sammantaget innebär det att tusentals människor 

genom detta borgerliga beslut kommer att riskera fler bullerrelaterade hjärt- 

och kärlsjukdomar samt allmänt sett en dålig utomhusmiljö och i många fall 

även dålig inomhusmiljö. 

 Mot denna bakgrund önskar jag fråga ansvarigt borgarråd: 

1. Varför ändrade ni inställning till frågan om bullerskydd på Nynäsvä-

gen? 

2. Anser ansvarigt borgarråd verkligen att det räcker med att isolera 

fönstren på berörda flerfamiljshus för att åstadkomma en dräglig bo-

endemiljö i området? 

3. Hur anser borgarrådet att utomhusmiljön samt miljön för villorna i 

området kommer att påverkas av detta beslut? 

 

Stockholm den 24 maj 2010 

 

Jan Valeskog 


